
 

  

 

Tarnów, 31 października 2023 r. 

KRM.0003.826.2023 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

Uprzejmie informuję, że na XCII sesji Rady Miejskiej 26 października 2023 r. w punkcie „Zapytania i 
interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Anna Krakowska powiedziała, że nie 
rozumie, dlaczego inwestycje w Tarnowie np. inwestycje drogowe ciągną się przez lata. Radna podała 
przykłady: 

• niedokończony chodnik na ul. Staffa,  

• naprawa drogi na ul. Ledóchowskich (Radna rozmawiała z RO i usłyszała, że mają oni środki na 
połowę inwestycji a druga połowa nie zostanie zrealizowana).    

Radna uważa, że tak nie może być. Rozpoczęte inwestycje muszą być doprowadzone do końca.  
Zwróciła się z prośbą o dokończenie chodnika na ul. Staffa i uzupełnienie środków do naprawy  
ul. Ledóchowskich w Mościcach.  
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